
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ 

VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE 
 

Zápis 

z kolegia děkana dne 30. března 2021 

(Microsoft Teams) 
 

 

Přítomni:   doc. Kočí, doc. Sýkora, doc. Hlinčík, Dr. Šír, doc. Ciahotný, doc. Šimáček, doc. Macák, 

prof. Jeníček, Ing. Březina, Ing. Varga, Ing. Šritrová, Šárka Dintarová 

Omluveni:     
 

Informace z KR  
 

Rektor 

 Budova v Jankovcově ulici se kupovat nebude.  

 Testování Covid, výtěry budou prováděny odbornou osobou. 

 Připravuje se cesta s p. senátorem Drahošem na Tchaj-wan. 

 Navrhnout někoho z ak. sféry pro doporučení FTOP. 

 

Pror. Pospíšil 

 Otevře se otázka generelu školy. 

 

Pror. Jahoda 

 Počet nově se hlásících studentů na VŠCHT. 

 Protáhnout přijímací řízení o 14 dní.  
 

Pror. Kotrba 

 Samoplátci přijímání – není soulad, zda přijímat online nebo fyzicky. Naše fakulta bude 

přijímat studenty i online (doc. Sýkora a dr. Šír). 

 Na CŽV se nemohou studenti samoplátci na rok „schovat“ než dostanou vízum. 

 

Kvestorka Ing. Chválná 

 Probíhají finanční kontroly na VŠCHT. 

 Stále je doporučeno zaměstnancům poskytovat home office. 
 

 

 

Příští kolegium rektora se bude konat 20. 4. 2021 
 

 

Informace z KD 

 

doc. Kočí - děkan 

 Průběh akreditace nového studijního programu „Omezování klimatických změn“ – program 

nekopíruje společný studijní základ, nedošlo k udělení interní akreditace VŠCHT, akreditaci 

postoupíme na NAU. 

 MEP vyhodnocení. Připomínky adresovat p. děkanovi. 

 

doc. Sýkora – proděkan pro pedagogiku 

 Přijímací řízení do Bc. na FTOP bude prodlouženo do 15.4. 2021. 

 Zástupce ústavů 215, 218, 240 dodat pracovní verzi zadání DP pro anglický program 

Sustainability and Environmental Engineering pro ak. rok 2021/2022. 

 Praxe středoškolských studentů na FTOP, doc. Sýkora prosí o názor na praxi. 

 Letní škola – doc. Jelínek  dosud nereagoval. 



 Testování na Covid u studentů – na hlavní školní stránce jsou pro ně informace. Při konzultaci 

je buď přihlásí učitel, nebo mohou přijít bez objednání, měli by s sebou mít již vyplněný 

formulář pro rychlejší odbavení. 

 

 

doc. Hlinčík – proděkan pro vědu a výzkum 

 Naše fakulta odevzdala podklady pro výroční zprávu VŠCHT Praha včetně výsledků IGA 2020 

a vyhodnocení VIGA 2020. P. proděkan děkuje vedoucím ústavů za dodání podkladů. 

 Žádost p. prorektora, zda máme jako fakulta zájem poskytovat soudní znalce. Vedoucí ústavů 

zjistí, zda je na ústavech zájem vykonávat činnost soudního znalce a zda v tom pokračovat. 

Termín do 20.4. (příští kolegium). 

 Open Access čeká se na schválení rozpočtu, následně budou finanční prostředky rozděleny 

mezi fakulty. Nicméně i nyní lze žádat o příspěvek na OA.  

 VIGA 2020/2021 – přidělené projekty podle hlavního řešitele byly následující: 7 projektů bylo 

z 3. ročníku, 5 projektů bylo z 1. ročníku, 4 projekty z 2. ročníku a 3 projekty ze 4. ročníku. 

Není pravdou, že by naše fakulta nepřidělovala projekty 1. ročníkům. 

 

 

dr. Šír – proděkan pro styk s průmyslem a zahr. styky 

 Děkuje pro podklady pro výroční zprávu školy. 
 Přijímací řízení pro samoplátce – vytvoří se komise a proběhnout pohovory formou online 

(Skype). 
 Komunikace se studenty, kteří podali přihlášku na VŠCHT dříve, nabídnout jim znovu DOD či 

kontakt se stávajícími studenty = otevřená univerzita. 
 

 

Ústav 215 (doc. Šimáček) 

 Témata pro samoplátce – mohou být překlopena česká témata do AJ? Ano mohou. 
 

Ústav 216 (doc. Ciahotný) 

 Byla projednána situace v redakční radě časopisu Paliva (problematika plagiátorství). 
 Za ústav 216 žádný soudní znalec nebude. 

 
Ústav 217 (prof. Jeníček) 

 CAVD Dobříš – konkurzní správce, podíleli jsme se na přístrojové technice, je možnost získat 

nějaké přístroje na ústav 217 a ústav 216.  

 Za ústav 217 žádný soudní znalec nebude. 

 

Ústav 218 (doc. Macák) 

 Doc. Jelínek s letní školou počítá.  

 

Ústav 240 (doc. Kubal) 

 Za ústav 240 žádný soudní znalec nebude. 

 

 

AS FTOP (Ing. Varga) 

 Lze výsledky hodnocení MEP použít pro propagaci fakulty ? Ano po konzultaci rozsahu s VaV. 

 

Ing. Šritrová  

 Připomíná členům OR hlasování per rollam k vypsání témat dizertačních prací pro ak. rok 

2021/2022. 

 

 

 



Šárka Dintarová 

 Vyvěšení okruhů pro SZZ nových bakalářských studijních programů. Doc. Sýkora a Ing. 

Březina – bude do konce tohoto týdne. 

 

 

Různé 

  Vzpomínka na studenta 2. ročníku bakalářského studia Vojtěcha Wimmera.  

 

 

 

 

Příští kolegium děkana se bude konat v úterý 20. 4. 2021 ve 14.00 hodin. 

 

 

 

 

 

Zapsala: Šárka Dintarová 


